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S K R A J Š A N I Z A P I S N I K

17. seje Zbora združenega dela, ki je bila v torek, 19. julija 1983 ob 12.00 uri
v sejni dvorani Skupščine občine Ljubljana-Šiška, Trg prekomorskih brigad 1.

Sejo je vodil predsednik zbora združenega dela tovariš Andrej CIMERMAN.

Predno je prešel k obravnavi predlaganega dnevnega reda je delegate obvestil,
da razširja dnevni red s točko "Poročilo o izvajanju začasnih ukrepov družbene-
ga varstva v DO PAP Ljubljana" in s podtočko "Sklepom o spremembi sklepa o
začasnem ukrepu družbenega varstva samoupravnih pravic im družbene lastnine
v DO PAP Podjetje za avtomatizacijo prometa Ljubljana, TOZD Trženje Ljubljana,
TOZD Inštitut za raziskave in razvoj Ljubljana in Delovni skupnosti skupnih služb
Ljubljana, hkrati pa umika "Predlog odloka o spremembi in dopolnitvi ZN za
zazidalne otoke ŠS 4/3, ŠI 1, ŠS 5/1,2 in 3 za območje ŠS 5/3 - Pod hribom" na
predlog izvršnega sveta. -

Delegati so predlagano razširitev in umik soglasno sprejeli.

Najprej je tov. Anka TOMINSEK, predsednik skupščine, seznanila delegate o aman-
dmajih k 24., 102. in 105. členu predloga zakona o invalidsko pokojninskem zavaro-
vanju, katere je predložila skupina delegatov za delegiranje delegatov v Zbor zdru-
ženega dela Skupščine SR Slovenije s področja gospodarstva, 4. okoliš.

Delegati so predlagane amandmaje soglasno potrdili.

Predlagan in sprejet je bil naslednji /

d n e v n i r e d : . ' '

1. Izvolitev komisije za verifikacijo pooblastil in ugotovitev sklepčnosti zbora zdru-
ženega dela

2. Potrditev zapisnika 15. in 16. seje
3. Predlogi in vprašanja delegatov
4. Analiza izvajanja družbenega plana SRS, mesta Ljubljane in občine Ljubljana-

Šiška za obdobje 1981-1985 v letih 1981, 1982 in I. polletju 1983
5. Poročilo o izgubah v ljubljanskem gospodarstvu v letu 1983

- informacija o organizacijah združenega dela, ki so v I. četrtletju 1983 poslovale
z izgubo v občini Ljubljana-Šiška



6. Osnutek odloka o razvrstitvi spomenikov in spominskih obeležij NOV in sociali-
stične revolucije

7. Sklep o zaključnem računu uprave za družbene prihodke za leto 1982
8. Normativne zadeve

- osnutek odloka o razvrstitvi parka Tivoli - Rožnik za spomenik naravne dediščine
9. Izhodišča za oblikovanje in razporejanje sredstev splošne porabe občin in mesta

Ljubljane
10. Poročilo o izvajanju začasnih ukrepov družbenega varstva v DO PAP Ljubljana

- sklep o spremembi sklepa o začasnem ukrepu družbenegavarstva samoupravnih
pravic in družbene lastnine v DO PAP Ljubljana, Podjetje za avtomatizacijo pro-
meta, Ljubljana, TOZD Trženje Ljubljana, TOZD Inštitut za razsikave in razvoj
Ljubljana in Delovni skupnosti skupnih služb Ljubljana

11. Obravnava giadiva za 15. sejo ZO in ZZD Skupščine mesta Ljubljane ter določitev
delegatov

12. Kadrovske zadeve

K 1. točki dnevnega reda:

V verifikacijsko komisijo je predsednik zbora predlagal naslednje delegate, in
sicer:
tov. Staneta Pavčiča - kot predsednika /
tov. Marijo Živič - kot člana
tov. Janeza Muzgo - kot člana

Delegati so verifikacijsko komisijo soglasno potrdili.

Predsednik verifikacijske komisije tov. Pavčič Stane je podal poročilo o navzočnosti
delegatov zbora združenega dela, in sicer: Na seji zbora je prisotnih 31 delegatov,
odsotnih 30 delegatov, od katerih sta opravičeno odsotna delegata iz konference de-
legacij št. 24 in 25 - Dekorativna.

Zbor je sklepčen in lahko nadaljuje z delom.

K 2. točki dnevnega reda:

Pisno pripombo k zapisniku 15. in 16. seje je podala konferenca delegacij št . 22 in 23
Lek.
Delegati so ugotovili, da niso prejeli pisnih pripomb na številna postavljena vpra-
šanja in so hkratl predlagali, da naj bodo v zapisniku povzetki ustnih in pisnih pripomb
konferenc delegacij in posameznih delegatov ter povzetki odgovorov.

Tov. Cimerman je pojasnil delegatoma iz Leka, da kratke povzfetke postavljenih vpra-
šanj in odgovore nanje vnašamo v zapisnike, vendar je pri zadnjih dveh to izostalo
zaradi bolezni namestnika predsednika Komiteja za družbeno planiranje in gospodar-
stvo.

Delegati so zapisnika 15. in 16. seje zbora združenega dela soglasno potrdili.



K 3. točki dnevnega reda:

Delegatskih vprašanj konference delegacij niso posredovale.

K 4. točki dnevnega reda:
Uvodno obrazložitev je podal tov. Miroslav Brečko, član IS.

O tej točki dnevnega reda sta razpravljala odbor za družbenoekonomske odnose
in odbor za družbenoekonomski razvoj.
- odbora menita, da je potrebno selektivno pristopiti k razdaljevanju deviz, katere

so namenjene za uvoz repromateriala in izvoz izdelkov, zato naj strokovne službe
pripravip konkretni seznam OZD, ki izvažajo z navedbo: kaj izvažajo, kako izvaža-
jo in koliko izvažajo,

- menimo, da je potreben hiter in konkreten pristop pri dohodkovnem povezovanju
v reprodukcijskih verigah, kjer do sedaj kvalitetnega premika ni bilo,

- ugotavljamo, da je cenovno neskladje naredilo veliko škodo gospodarstvu,
- pristojne strokovne službe naj pripravijo kvalitetne sezname o dinarski likvidnosti

OZD,
- pri spremembi zakona o združenem delu glede določil, ki govore o žiro računih pri

TOZD menimo, da bi bilo potrebno pri prenosu žiro računov TOZD na DO poskrbeti,
da bo kader produktivno zaposlen, ko bodo izvedene organizacijske spremembe,

- OZD, ki so pri proizvodnji usmerjene na konvertibilni trg, bi morale vložiti ma-
ksimalne napore za to, da čimveč izvozijo (delo v 3 izmenah ipd.), kajti obvezno-
sti do tujine moramo čimprej poravnati,

- menimo, da je potrebno dolgoročni program stabilizacijskih ukrepov, ki ga je
pripravila Kraigherjeva komisija, v vseh sredinah dobro proučiti in ga pri vsakda-
njem delu konkretizirati,

- breme stabilizacije je potrebno enakomerno porazdeliti na občine in mesto in na
podlagi sheme le-to v najkrajšem času konkretizirati,

- analize, ki jih pripravljajo izvršni sveti oz. njihovi upravni organi so sicer potrebne,
vendar menimo, da so le-te dobra podlaga oz. informacija za zunanje partnerje, ki
bodo situacijo dobro izkoristili s tem, da bodo zahtevali nižje cene, večje obresti
in krajše roke. Menimo, da premalo cpvorimo o mobilizacijskih ukrepih v družbeno-
političnih organizacijah, saj bi morale le-te sprejeti akcijske program*, za izvedbo
stabilizacijskih ukrepov,

- finančno stanje bank je kritično, zato odbora apelirata na organizacije združenega de-
la naj pri izvoznih poslih koristijo blagovne kredite, za katere je še premalo zanima-

- odbora predlagata, da bi moralo pri obravnavi stabil* zacijskih ukrepov biti predlaga-
no tudi to, kako le-te izvajati.

Predsednik zbora je delegate seznanil, da so prejeli na mizo stališča izvršnega sveta
in sklepe družbenopolitičnega zbora.



Občinska konferenca SZDL je do analize zavzela naslednja stališča:
Predsedstvo OK SZDL predlaga, da Javna tribuna sproti obvešča delovne ljudi in
občane o uresničevanju nalog v občini po sprejetih ukrepih. Zavzema se za to,
naj bi izšlo več številk Javne tribune (tudi v avgustu ena), čeprav v zmanjšanem
obsegu, kjer bi bile objavljene najaktualnejše vesti, ne pa zapoznele informacije.
v obširni obliki.
Hkrati predsedst^o smatra, da so tisti, ki so odgovorni za posredovanje informacij
(IS, Komite za družbeno planiranje in gospodarstvo, Komite za družbene dejavno-
sti), dolžni le-te sprotno dostavljati za objavo v Javni tribuni.

Pisne pripombe so posredovale konference delegacij Lek št. 22 in 23, Litostroj
št. 19 in 21 in Energetika št. 3.

Pripomba konference delegacij Lek št. 22 in 23 se nanaša na razvoj enotnega raču-
nalniško - informacijskega sistema v zdravstvu (banka podatkov) v Sloveniji, za
katerega sta svetovna zdravstvena organizacija (WHO) in OZN ponudili 45 tisoč
dolarjev pomoči iz programa OZN za razvoj. Delegate zanima kdo je nosilec razvo-
ja in kako daleč je razvoj informacijskega sistema.

Predsednik zbora je predlagal, da se vprašanje v obliki delegatskega vprašanja po-
sreduje preko delegatov za sejo Zbora združenega dela Skupščine SR Slovenije.
Delegati so s predlaganim soglašali.

Drugo vprašanje, ki ga je postavila konferenca delegacij št. 22 in 23 - Lek glede
razpisa za inovativno dejavnost v občini Siška, pa bomo posredovali pristojnim,

. ki naj posredujejo pisni odgovor konferenci delegacij Lek.

Konferenca delegacij št. 21 - TZ Litostroj je posredovala naslednja vprašanja:
- kljub temu, da smo materialne okvire razvoja dosegli s skrajnimi napori in ob

dejstvu, da bodoča situacija kaže na še večje težave smatramo, da poročilu morajo
slediti aktivnosti za dolgoročnejšo stabilizacijsko gospodarsko gibanje in nadaljnje
krcenje vseh zvrsti porabe,

- negativne trende padanja akumulativne sposobnosti, gospodarsko padanje realnih
OD morarno ustaviti. To pa pomeni, da breme stabilizacijskih prizadevanj moramo
nositi vsi enakomerno, •.

- predlagamo izdelavo študije odvisnosti šišenskega gospodarstva od dobaviteljev su-
rovin in repromateriala domačega in uvoženega (vsaj za večje sisteme). Možnosti,
nakazane skozi študijo za razrešitev perečih problemov pa uvrstiti na eno izmed
sej ZZD,

- prizadevanja za izvoz so resnično pozitlvna, vendar v veliki meri samo za surovi-
ne in ttehnološko malo oz. nezahtevno obdelane proizvode niso opravičljiva,

- način obračuna prispevkov znotraj dohodka s sedanjimi avtomatizmi ne ustreza se-
danjemu trenutku in bi ga morali menjati. Večjo racionalnost in ekspeditivnost bi
morali obravnavati kot nekaj vsakdanjega. O takih in podobnih rezultatih izven go-
spodarstva se sliši zelo malo oz. skoraj nič,



- nestabilne tržne razmere (z vsemi deviznimi anomalijami) bi morali odpravitl
čimprej, ker poleg materialnih učinkov netijo slabo voljo in prav nič pozitivno
ne delujejo na delovne ljudi in občane,

- svobodno menjavo dela osvoboditi praračunskega obnašanja in materialno podpreti
le najnujnejše programe.

Na splošno povedano, ustaviti je potrebno pogoje za odpravo osnovnih negativnih
trendov v gospodarstvu, da bi bjlo lahko ustrezno lastnim možnostim pozneje pri-
lagoditi ostala področja. . •• • ,.. , v

Vpfasanja in pripombe, ki se nanašajo na republiško analizo, bodo posredovali de-
legati za Zbor združenega dela Skupščine SR Slovenije v obliki stališč na seji republi-
ške skupščine, kar pa se nanasa na občinsko analizo, pa bo odgovore posredoval
Komite za družbeno planiranje in gospodarstvo občine Šiška, in sicer v pisni obliki.

Konferenca delegacij št. 3 - DO Energetika DSSS je podala konkretne pripombe k
mestni analizi in jih bomo v obliki stališč posredovali preko delegatov za Zbor zdru-
ženega dela Skupščine mesta Ljubljane.

Delegati so predlagano soglasno potrdili.

V razpravi, ki je sledila so sodelovali delegati konferenc delegacij št. 47 - Iskra
Avtomatika TOZD Avtomatske naprave, delegatka konference delegacij št. 38 in
delegat konference delegacij št. 3.

V razpravi so.delegati poudarili, da je pri OZD še dovdlj rezerv za izvajanje sta-
bilizacije, saj%laba izkoriščenost delovnih sredstev (veliko OZD dela v 1 izmeni)
in podobno.
Menili so, da je potrebno začeti ustanavljati mlečne restavracije v Ljubljani, zlasti
zaradi srednješolcev in tudi študentov, saj le-ti nimajo organizirane družbene pre-
hrane. Potrebno bilflo predlagati Gospodarski zbornici ljubljanske regije, da skuša
doseči odprtje lokalov v Ljubljani tudi ponoči, zaradi tranzitnega turizma.
Delegati so pobudo soglasno sprejeli in bo posredovana na sejo Zbora združenega
dela Skupščine mesta Ljubljane.

Po razpravi je predsednik predlagal v sprejem naslednja

S K L EPA :

1. Zbor združenega dela pooblašča delegate za ZO in ZZD, da glasujejo za sprejem
analize izvajania družbenega plana SR Slovenije.

2. Zbor združenega dela sprejema analizo izvajanja družbenega plana mesta Ljubljane
in občine Ljubljana-Šiška za obdobje 1981-1985 v letih 1981, 1982 in I. polletju 1983
s stališči izvršnega sveta, družbenopolitičnega zbora, odbora za družbenoekonom-
ske odnose in odbora za družbenoekonomski razvoj ter stališči konferenc delegacij
in iz razprave.

Delegati so predlagana sklepa soglasno sprejeli.



K 5. točki dnevnega reda:

O tej točki dnevnega reda sta razpravljala odbor za družbenoekonomske odnose in
odbor za družbenoekonomski razvoj in podala naslednje stališče:
Delovno organizacijo DO Zemeljski plin bi morali izdvojiti iz seznama zgubašev,
ker je pri tej DO specifika in bi jo bilo potrebno poeebej prikazati, hkrati pa ponov-
no sprašujemo kako in kdo je koristil devizne (dolarske) kredite, katere je najela
DO Petrol Zemeljski plin za izgradnjo plinovodnega sistema. Ali so bila koriščena
devizna sredstva res namensko, ali so bila koriščena za druge investicije, kot je
bil primer izgradnje hotelskega kompleksa Bernardin. Menimo, da bi morale breme
izgube nositi tudi tiste OZD, ki so take kredite koristile.

Pisne pripombe so posredovale konference delegacij Lek št. 22 in 23, TZ Litostroj
št. 19, DO Energetika št. 3 in TZ Litostroj št. 18.

Pripomba Leka je bila glede realnosti sanacijskih programov pri DO PAP, ISKRA
IEZE in Pivovarne Unidp TOZD Polnilnica, ko gredo kljub izgubam v nove naložbe.

\

Na postavlpno vprašanje je odgovoril tov. Sedmak Sašo, pomočnik predsednika
Komiteja za družbeno planiranje in gospodarstvo, in sicer, da v nove naložbe ne
gre nobena od navedenih OZD, ki so imele v I. tromesečju 1983 leta izgubo.
ISKRA IEZE gre sicer v riove naložbe, vendar je ta DO v vseh TOZD-ih izkazala
pozitivne poslovne rezultate.
DO PAP predvideva novo'investicijo le v TOZD Elektronika, ki izgube ni imela,
a tudi sama investicija ni še odobrena, ker nimajo še zagotovljenih sredstev in
bo prestavljena v kasnejšp obdobje.
Glede Pivovarne Union p^ je izguba sezonskega značaja, saj je povpraševanje
manjše kot ponudba ko ni sezone, v poletnih mesecih pa se izguba v celoti po-
krije.

Delegati so bili s podaninji odgovori v celoti zadovoljni.

Delegat TŽ Litostroj št. 19 pa je opozoril naslednje: ;
- kljub vsem nedosegljivim in objektivnim dejavnikom smatramo, da so izgube

predvsem pkjd neurejenosti slabega dela in poslovanja v sredinah kjer so nastale.
Nekatere navedene vzroke enostavno ni mogože sprejeti. Celo menimo, da so vzro-
ki izkrivljeni in nerealni,

- politika cen in njeno admlnistrativno uvelpvljanje z neživljenjskimi prijemi je vzrok
izgub. Vendar samo dviganje cen in podobna predvidevanja niso elementi sanacij-
skega programa. Kvaliteta je v izpostavljanju in aktiviranju notranjih rezerv dohod-
kovnih povezav in pod.. ;

- predlagamo, da se ugotovijo odgovornosti IPO podjetij, ki pridelujejo izgubo vztraj-
no leto za letom. Tudi delo DPO in organov upravljanja,

- ob tokovih indeksih poras^i je tej problematiki posvetiti veBco večjo pozornost in na-
meniti bolj energične ukrepe.



Delegatl so navedena opozorila soglasno podpm

Delegat TZ Litostroj št. 18 pa je poudaril, da se ne more strinjati s tekstom zadnjega
odstavka, kjer "pozivamo" samoupravno delavsko kontrolo in organe upravljanja, da
ugotove odgovornost za malomarno poslovanje v OZD družbenih dejavnosti, saj je
menll, da je isto potrebno tudi zaOZD gospodarstva.

Tov. Sedmak je delegatu pojasnil, da so v tekstu zadnjega odstavka zajete tudi OZD
gospodarstva.

Pripomba DO Energetika pa je bila redakcijskega značaja. ••••••-.•
V razpravi so sodelovali tov. Rozman, predstavnik ISKRA ELEKTOOZVEZE TOZD
TTS, tov. Pavčič, konferenca delegacij ISKRA ISEZ št. 10, tov. Jarc Alojz, ISKRA
št. 47, tov. Ci—merrjan Andrej-in tov. Sedmak Sašo.
Tov. Rozman, predstavnik ISKRA ELEKTOOZVEZE TOZD TTs je podal kratko infor-
macijo glede njihove sanacije. Dodal je le nekaj dodatnih podatkov, saj je delegatom
posredoval kratko informacijo v pisni obliki na mizo IS. .

Delegati so v razpravi podprli sanacijski program, ki ga je predlagala SOZD ISKRA
s tem, da se čimprej pristopi k sanaciji in o poteku obvešča zbor združenega dela.

Hkrati so pozvali posamezne OZD, ki imajn težave pri poslovanju, naj opravočasno
obvestijo IS o težavah, ne pa šele takrat, ko je že zadeva tako daleč kot je pii TOZD-u
TTS.

Pojasnili so, da v kolikor OZD ne more sama rešiti svoje probleme naj skušajo pri-
dobiti pomoč od širše družbene skupnosti,

Po razpravi je predsednik zbora predlagal naslednje '

S K L E P E :

1. Zbor združenega dela sprejema informacijo v OZD, ki so v I. četrtletju 1983
poslovale z fegubo v občini Ljubljana-Šiška s pripombami konferenc delegacij in
iz razprave.

2. Zbor združenega dela podpra sanacijski program, ki ga je predložila SOZD Iskra
zahteva pa, da vsi ndgovorni subjekti z vso resnostjo pristopijo k izvedbi sanacije
in o poteku sanacije poročajo na jesenski seji zbora združenega dela.

3. Zbor združenega dela pooblašča delegate za Zbor združenega dela Skupščine me-
sta Ljubljane, da sprejmejo poročilo o izgubah v ljubljanskem gospodarstvu.

Delegati so predlagane sklepe soglasno sprejeli.



K 6. točki dnevnega reda: , '_

Uvodno obrazložitev je podal tov. Ščernjavič Drago, član IS.

Pisne pripombe sta posredovali konferenci delegacij št. 22 in 23 - Lek, in sicer
o tem kakšne finančne posledice bo odlok imel in kakšen obseg in vir financiranja
ima odlok.

Tov. Ščernjavič je sicer pojasnil, da ne bo potrebno dodatnih sredstev, pojasnil
pa je tudi, da bo podaljšana javna razprava o osnutku odloka, tako da bi ga spre-
ieli v m e s e c u oktobru.

Konferenca delegacij št. 4 - Rašica pa je pri pregledu odloka ougotovila, da v
1. člena ni navedena spominska plošča padlim borcem NOV, ki se nahaja na
stavbi DO Rašica. Predlagajo, da pristojni organi presodijo ali tudi navedena
plošča sodi v ta odlok.

Tov. Ščernjavič je predlagal, da bodo le-to proučili in konferenci delegacij po-
sredovali pisno stališče.

Delegati so predlog soglasno sprejeli. •'-

Po razpravi je predsednik zbora predlagal v sprejem naslednji

S K L E P : ' *?

Zbor združenega dela sprejema osnutek odloka o razvrstitvi spomenikov in spomin-
skih obeležij NOV in socialistične revolucije s tem, da se pripombe konferenc de-
legacij posreduje predlagatelju, da jih upošteva pri pripravi predloga odloka oziroma
obrazloži v kolikor jih ne bo mogel upoštevati.

Delegati so sklep soglasno sprejeli. "' • '

K 7. točki dnevnega reda:

Uvodno obrazložitev je podal tov. Brečko Miro, član IS. -

Pisno vprašanje je posredovala konferenca delegacij Lek št. 22 in 23, in sicer zakaj
je saldo neizterjenih računov tako visok, kdo so bremenilci, kakšen delež imajo
OZD, obrtniki in občani?
Kaj je v zvezi s tem storjenega, da se ta saldo zmanjša?

Odgovor je podal tov. Brečko, in sicer, da neizterjan saldo po zaključnem računu
predstavlja dolg občanov, saj je to zaključni račun davkov in prispevkov občanov.
Torej ne predstavlja neplačanih davkov in prispevkov iz dohodka delovnih organiza-
cij. Primerjava saldov leta 1982 in 1981 nam pokaže, da se je saldo povečal le z
indeksom 116, čeprav se je obremenitev povečala z indeksom 139, izterjava pa z
indeksom 141.



Za izterjavo salda bo uprava za družbene prihodke predložila vse postopke, ki jih
v skladu z zakTiom o davkih občanov lahko izpelje. Pri tem je bilo izdanih 17,928
opominov, 216 rubežev in 4.340 sklepov o prisilni izterjavi.
Od dolga je 31.12.1982 že poravnano cca 75 % obveznosti "o postopkih zaseženih
sredstev na žiro računih, odtegljajev pri registraciji računov ali prepovedi na
izplačila OD. • >

Delegat je bil z odgovorom zadovoljen.

Ker ni bib razprave je predsednik zbora predlagal v sprejem naslednji

S K LE P :

Zbor združenega dela sprejema sklep o zaključ"em računu uprave za družbene
prihodke za leto 1982.

Delegati so sklep soqlasno spre ;eli. •,'•'•

K 8. točki dnevnega reda:

Pisno pripombo je posredovala konferenca delegacij št. 5 Mostovna, in sicer:
- da se zahodna meja rezervata o zavarovanju TRŠ za naravno znamenitost pomakne

proti vzhodu do železniškega rezervata novih in obvoznih prog,
- da ostane območje rezervata o zavarovanju TRŠ za naravno znamenitost s tem, da

se v pogojih odlika o gradnji objekta vključi rezervat za sistem železniških prog
(hitre obvozne proge), ki je s strani Železniškega gospodarstva Ljubljana dokon-
čno definirana.

Ker je pripomba take narave, da bistveno pbsega v vsebino osnutka odloka je pred-
sednik zbora predlagal, da se posreduje predlagatelju osnutka odloka, da jo prouči
in skuša upoštevati pri pripravi predloga odloka.

Delegat konference delegacij št. 5 - Mostovna se je s predlaganim strinjal.

Ker ni bilo razprave je predsednik zbora predlagal v sprejem naslednji

S K LE P :

Zbor združenega dela sprejema psnutek odloka o razvrstitvi parka Tivoli - Rožnik
za spomenik naravne dediščine s tem, da se pripomba konference delegat ij št. 5
- Mostovna posreduje predlagatelju osnutka odloka, da jo upošteva pri pripravi
predloga odloka, oziroma jo obrazloži, v kolikor jo ne bo mogel upoštevati in o
tem pisno obvesti DO ZG Mostovna.

Delegati so navedeni sklep soglasno sprejeli.



K 9. točki dnevnega reda:

Uvodno obrazložitev je podal tov. Aleksander Vavpotič, član IS.

Odbor za finance je pri obravnavi izhodišč predlagal, da se le-ta sprejmejo s
stališči IS Skupščine občine Ljubljana-Šiška.

Pisne pripombe sta posredovali konferenca delegacij št. 8 Iskra IEZE in konferenca
delegacij TZ Litostroj št. 19.

Tov. Vavpotič je pojasnil, da so stališča TZ Litostroja in IS identična saj govore
o tem, da naj se navedena merila upoštevajo pri določanju obeega splošne porabe
posamezne občine in za namene navedene v II. poglavju izhodišč za leto 1984.
Mestni komite za finace naj še nadalje dograjuje sistem meril oz. kazalcev za
ugotavljanje deleža posamezne občime v splošni porabi Ljubjane. '_

V stališču, ki ga je IS podal v pisni obliki in so ga delegati prejeli na mizo j e
bil podan tudi odgovor konferenci delegacij Iskra IEZE.

Delegati so s podanim pojasnilom soglašali.

V razpravi sta sodelovala tov. Nemec Franc, delegat konference delegacij DO Ener-
getika št. 3 in tov. Vavpotič Aleksander, član IS.

Po končani razpravi je tov. Cimerman predlagal v sprejem naslednji

S K L E P :

Zbor združenega dela pooblašča delegate za ZO in ZZD SML, da glasujejo za sprejem
izhodišč za oblikovanje in razporejanje sredstev splošne porabe občin in mesta Lju-
bljane.

Delegati so navedeni sklep soglasno sprejeli.

K 10. točki dnevnega reda:

Uvodno obrazložitev je podal tov. Ivan Medica, član ZKPO v DO PAP.

V razpravi so sodelovali Nemec Franc, delegat konference delegacij št. 3 DO Energe-
tika, tov. Cimerman Andrej in Medica Ivan.

Postavljeno je bilo vprašanje, zakaj je pri skupni porabi tako vsok indeks.

Podan je bil odgovor, da je to še vedno posledica stanja, zaradi katerega je bil sprejet
ukrep družbenega varstva, vendar si ZKPO prizadeva to stanje izboljšati.



Po razpravl je predsednik zbora predlagal v sprejem naslednje i

S K L E P E :
V

1. Zbor združenega dela sprejema poročilo o izvajanju začasnih ukrepov družbenega
varstva v DO PAP Ljubljana.

2. Zbor združenega dela sprejema sklep o spremembi sklepa o začasnem ukrepu
družbenega varstva samoupravnih pravic in družbene lastnine v DO PAP Ljubljana,
TOZD Trženje Ljubljana, TOZD Inštitut za raziskave in razvoj Ljubljana in Delovni
skupnosti skupnih služb Ljubljana.

i . ••'-' " ' • '•

3. Zbor združenega dela zahteva, da ZKPO pripravi ponovno poročilo za sejo zbora
v mesecu oktobru s tem, da poročilo pravočasno posreduje delegatski bazi, da
bo o njem lahko kvalitetno razpravljala in da da poudarek tistim zadevam, ki so še
vedno nedorečene.

Delegati so predlagane sklepe soglasno sprejeli.

K 11. točki dnevnega reda:
PREDLOG ODLOKA O SPREJETJU UN MEDVOD \ ' •

Stališča IS občine Ljubljana-Siška do amandmajev statutarnopravne komisije SML so
delegati prejeli na mizo.
Zbor združenega dela je o tej točki dnevnega reda razpravljal na 15. seji.

Ker na ostale točke dnevnega reda ZO SML delegati niso imeli pripomb je predsednik
zbora predlagal v sprejem naslednji

S K L E P :

Zbor združenega dela pooblašča delegate za ZO in ZZD, da na seji SML osvoje
amandmaje statutarno-pravne komisije mesta k 15. in 17. členu predloga odloka,
obenem pa naj vztrajajo na osnovnem besedilu 16. člena predloga odloka. Besedi-
lo 16. člena je bila namreč dogovorno opredeljeno v postopku javne razprave v KS
kot najustreznejši način, kako v danih razmerah optimalno uskladiti lokalne potre-
be po gradnji v zazidljivih vrzelih in širee potrebe po načrtnem urejanju večjih,
še nepozidanih površinah. v

Delegati so navedeni sklep soglasno sprejeli.

Nato je tov. Cimerman predlagal, da bi se seje ZO SML udeležil tov. Janez Muzga
iz PAP-a. •

Hkrati pa je tudi seznanil delegate, da bo 19. in 20. julija seja skupščine SR Slovenije
in predlagal delegate za to sejo, in sicer:



tov. Simonišek Petra, delegata iz Leka
tov. Jarc Alojza, delegata iz Iskre DO Avtomatike
tov. Pavčič Staneta, delegata iz Iskre DO ISEZ

Predlagani delegati so bili soglasno potr jeni.

K 12. točki dnevnega reda:
Predlagano kadrovsko zadevo so delegati soglasno sprejeli.

Po končani razpravi o vsebinskih točkah dnevnega reda je predsednik zbora predlagal,
da bi sklicali, skupaj z OS ZSS, posvet oz. razgovor s predsedniki konferenc delegacij,
predsedniki OOS, kjer je sedež konferenc delegacij, s predsedniki DS in direktorji.
Na razgovoru bi se pogovorili o delovanju posameznih konferenc delegacij, kjer je
slaba udeležba na sejah zbora. .-.:

Delegati so s predlaganim soglašali, vendar pa so predlagali, da bi bllo potrebno ponov-
no pregledati sestavo konferenc delegacij in kjer sodelovanje OZD v konferenci nl za-
dovoljivo, izvršiti spremembe, da bodo kcmference delegacij bolje delovale.

Tov. Cimerman je dejal, da bomo pregled in morebitne spremembe opravili po mese-
cu aprilu 1984, ko bo mimo polovica mandata.

Delegati so predlagano soglasno sprejeli.

Ker ni bilo več razprave je predsednik zbora zaključil sejo ob 14.30 uri.

TAJNIK ZBORA ' V PREDSEDNIK ZBORA
ZDRUŽENEGA DELA . • . ZDRUŽENEGA DELA
Živa ISAJLOVIČ, l . r . ; - Andrej CIMERMAN, l . r .


